



佩斯卡拉 ICRANet: 在亚美尼亚首都埃里温和亚美尼亚共和国外交部长举行的会议

Narek Sahakyan成为ICRANet在亚美尼亚设置的新所址主任

ICRANet研究所致力于拓展在白俄罗斯、哈萨克斯坦和伊朗的发展联系

6月9日星期四，整个ICRANet包括其在佩斯卡拉的总部，都成为在亚美尼亚埃里温举行的官方会议的重点。ICRANet主任，雷莫鲁菲尼教授会见了亚美尼亚外交部长 Edward Nalbandian 和意大利驻亚美尼亚大使 Armenia Giovanni Ricciulli及巴西大使 Edson Marinho Duarte Monteiro，作为ICRANet成员国代表和其他人员参加了会议。

值此之际，Narek Sahakyan教授作为ICRANet在埃里温所址的新主任，介绍给亚美尼亚共和国外交部部长。同时，亚美尼亚共和国总统 Serzh Azati Sargsyan 批准了亚美尼亚所址的治外法权，特权和外交豁免权。与此同时，亚美尼亚共和国国家科学院及下属研究所正式进入了国际IRAP相对论天体物理博士项目。我们特别注意到在亚美尼亚ICRANet所址所开展和白俄罗斯、哈萨克斯坦及伊朗的科学合作旨在让这三个国家成为ICRANet成员国变成可能。

巴西大使对亚美尼亚外交部长 Edward Nalbandian强调巴西作为ICRANet的创始成员国，由坐落在里约热内卢的ICRANet所址负责协调拉丁美洲科学家们的相关工作，包括阿根廷，智利，哥伦比亚和墨西哥。出于这个原因，2015年，重要的国际会议都举行在巴西 (<http://www.icranet.org/2cl/>)，哥伦比亚 (<http://www.icranet.org/1jg/>)，墨西哥 (<http://www.icranet.org/1sv/>)。与此同时，公众报告由和ICRANet有协议的单位负责组织，如 Estação Ciências Auditorium - João Pessoa, Espaço Ciência - Recife, Instituto Federal de Educação, Ciência e Tecnologia (IFCE) - Fortaleza和巴西利亚大学。巴西大使在讲话中还提到在巴西创立ICRANet数据中心，即“巴西科学数据中心 (BSDC)”中，所有ICRANet成员包括整个拉丁美洲所有的研究者可以使用整个数据库。

Nalbandian部长和ICRANet主席特别强调了在今年的6月26日，教皇将去亚美尼亚访问。ICRANet打算在其成员国亚美尼亚和梵蒂冈的支持下在中东国家扩展，梵蒂冈天文台是代表ICRANet成员国梵蒂冈的。科学活动主题是基于阿尔伯特爱因斯坦方程对宇宙的理解。新的活动计划已经在ICRANet佩斯卡拉总部紧锣密鼓的酝酿中，从今年六月起，计划和埃里温所址合作及协调面向中东和中亚的拓展。



希望获取更多信息，请浏览以下网址:

João Pessoa在Youtube上的报告视频：

http://www.icranet.org/joao_pessoa

ICRANet在巴西的科学数据中心:

<http://www.icranet.org/documents/bsdc2.pdf>

Estação Ciências 礼堂 - João Pessoa (PB) ICRANet主席雷蒙鲁菲尼: ROMERO Carlos - UFPB

<http://www.icranet.org/posterJP.jpg>

Instituto Federal de Educação, Ciência e Tecnologia (IFCE) Auditório Castelo Branco

ICRANet 主席雷蒙鲁菲尼的报告："Cosmic Matrix in the Jubilee of Relativistic Astrophysics"

<http://www.icranet.org/posterFortaleza.pdf>

ICRANet - UnB合作协议

<http://www.icranet.org/unb>



ICRANet PESCARA: IN YEREVAN FOR A PROGRAMMATIC MEETING WITH THE MINISTER OF FOREIGN AFFAIRS OF THE REPUBLIC OF ARMENIA

*Narek Sahakyan appointed new Director of the Armenian seat of ICRANet.
The institute works toward the expansion to Belarus, Kazakhstan and Iran.*

On Thursday June 9 ICRANet, with its headquarter in Pescara, has been the focus of an official meeting held in Yerevan in Armenia. The Director of ICRANet, Professor Remo Ruffini, has met the Minister of Foreign Affairs of Armenia, Edward Nalbandian, together with the Ambassador of Italy in Armenia Giovanni Ricciulli, with the Ambassador of Brazil Edson Marinho Duarte Monteiro, acting as representatives of the member states of ICRANet, and with other personalities.

On this occasion the new Director of the ICRANet seat in Yerevan, Prof. Narek Sahakyan, has been introduced to the Minister of Foreign Affairs of the Republic of Armenia. Also the Armenian seat benefits of the extraterritoriality, privileges and diplomatic immunity, ratified by law by the President of the Republic of Armenia, Serž Azati Sargsyan. On this occasion it has been made official as well the entrance of the National Academy of Sciences of the Republic of Armenia among the institutes members of the international IRAP PhD program in relativistic astrophysics. Special attention has been given to the coordinating activities carried out by ICRANet Armenia in the scientific collaborations with Belarus, Kazakhstan and Iran, aiming to the possibility to have also these three Countries becoming members states of ICRANet.

The Brazilian Ambassador has underlined to Minister Nalbandian that Brazil, as founding member of ICRANet, has coordinated from its seat in Rio de Janeiro, lines of research of scientists in Latin America: Argentina, Chile, Colombia and Mexico. For this reason important international conferences took place in 2015 in Brazil (<http://www.icranet.org/2cl/>), Colombia (<http://www.icranet.org/1jg/>), Mexico (<http://www.icranet.org/1sv/>), and public conferences have been organized with Institutions having cooperation agreements with ICRANet: Estação Ciências Auditorium - João Pessoa, Espaço Ciência - Recife, Instituto Federal de Educação, Ciência e Tecnologia (IFCE) - Fortaleza and Universidade de Brasília. The Brazilian Ambassador in his speech has also referred to the creation of a data center of ICRANet in Brazil, the "Brazilian Science Data Center (BSDC)" to which the researchers can access from all ICRANet seats and from the entire Latin-American Continent.

Special attention has been given by the Minister Nalbandian and by the Director of ICRANet to the forthcoming visit of the Pope in Armenia that will take place on Sunday, June 26. ICRANet intends to promote in the Middle East countries, with the support of Armenia and Vatican Observatory, which is representative of the Vatican State in ICRANet, scientific activities addressed to the understanding of the universe on the base of Albert Einstein's equations. New activities have been planned exactly in the headquarter in Pescara, starting by this month of June, in cooperation with the seat in Yerevan and coordinated toward Middle East and Central Asia.



For more information, below you can find related links:

Video on Youtube talk a João Pessoa:

http://www.icranet.org/joao_pessoa

The ICRANet Brazilian Science Data Center

<http://www.icranet.org/documents/bsdc2.pdf>

Estação Ciências Auditorium - João Pessoa (PB) RUFFINI Remo - ICRANet: ROMERO Carlos – UFPB

<http://www.icranet.org/posterJP.jpg>

Instituto Federal de Educação, Ciência e Tecnologia (IFCE) Auditório Castelo Branco

RUFFINI Remo - ICRANet: "Cosmic Matrix in the Jubilee of Relativistic Astrophysics"

<http://www.icranet.org/posterFortaleza.pdf>

Cooperation Agreement ICRANet – UnB

<http://www.icranet.org/unb>